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ENTREVISTA A EN QLJIMET
He cregut molt interessant 
portar a les pàgines de TERRA 
un home que està fent una mi
ssió gairebé desinteressada 
en bé del futbol hilarienc,i 
que malgrat a ser molt discu
tit,està portant el primer e- 
quip amb gran voluntat i ga
nes de proclamar-lo campió,a- 
questa persona és el popular 
"Quimet" Raset.A ell he entre 
vistat.Intentaré resumir el 
que m'ha dit contestant a pre
guntes que li he anat fent,i 
que no posaré ja que agafaria 
massa espai,i el que realment 
interessa són les seves impre^ 
ssions.
PARAULES DE L'ENTRENADOR 
Tinc 38 anys.Als 15 anys ja 

jugava de porter amb el Co- 
lumbo de Santa Coloma de Far
ners. Als setze anys amb el 
primer equip del Sant Hilari 
vam .quedar campions.Als di
vuit anys fitxo pel Girona, 
jugant fins als 25 anys amb 
el primer equip després una 
temporada al Vic i una altra 
en el Muncada a Tercera Divi
sió , continuant amb el Sant Ce 
loni una altra temporada a 
Preferent.Després al Banyoles 
(l'época de les glòries),que
dant campions de lliga,del 
Trofeu Moscardó i estant el 
porter menys goleijat,per re
tornar al Sant Hilari 2 tempo 
rades i jugar-ne una altre 
amb 1'Hostalric.Després passo 
com entrenador al Sant Hilari, 
en cesar en Castellanos,aque
lla temporada es va trencar la 
cama en Ramón Brugués i vaig 
acabar-la de porter salvant el 
club i em vaig retirar.Vaig 
tornar a entrenar-lo en dei
xar-lo en Rossell en una situ. 
ació molt delicada a Segona R£ 
gional,i ara el vaig agafar 
altra volta a mitja temporada 
1980-81,continuant de moment. 
Un llarg historial que encara 
segueàx endavant.
Un entrenador no té mai la 

plantilla que vol,però estic 
content amb el que tinc.La Fe 
deració ens ha perjudicat en

passar-nos d'un grup de Girona 
a aquest de Barcelona,ja que 
crec que són més forts els e 
quips.Si bé estic present a 
tots els entrenaments,disposo 
d'un preparador físic,en Xa
vier Colom,que està més mo
dernitzat quan a preparació 
física,i és ell qui dirigeix 
els entrenaments sempre sota 
la meva visió.La Junta dir- 
rectiva d'aquesta temporada, 
jo penso és molt voluntària, 
amb ganes de salvar el pres
supost del Sant Hilari 81-82, 
cosa cada cop més complicada.
El meu paper amb aquesta Junta, 
és que vaig intentar construir 
una Junta en veure que no en 
sortia cap,i en va sortir un 
President en Salvador Fontané, 
amb un president de la Depor
tiva i 3 membres més que saben 
perfectament que poden fer i 
desfer tant de l'entrenador 
com dels jugadors.Tenim una 
plantilla de 22 juge ! ̂ rs,amb 
setze del poble,a’ perquè 
hem intentat fer .ontinuar 
jugadors que creiem que podi 
en continuar en el futbol i 
que ja l'havien abandonat.En 
t: rem dos cops per setmana,
un els de casa i l'altra tota 
la planti 1la.L 'equip,crec que 
és un dels millors preparats 
físicament del grup,donat que 
els partits els estem guanyant 
a les segones parts.

Li pregunto si tenen ganes 
de retornar a Primera Regional. 
Em diu,"mira Vadó,el Sant Hila 
ri després d'haver vist que a 
la comarca nostra tenim nou e 
quips a Primera Regional,és 
molt important intentar per 
tots els medis,retornar a la 
Primera Regional,cosa que tots 
sabem que és realment difícil 
quedar campions.Sóc un home 
que sento els colors hilariencs 
i mai he pensat entrenar a un 
altre club.Dels partits que hi 
ha hagut escàndol,tots els a- 
feccionats vau poder veure que 
era en el partit de casa amb 
el Pineda aquella gent no co
neixia el reglament i jo em
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vaig posar al màrge,fruit de 
l'actitud seva.Quan al partit 
del camp del Bellavista,ens van 
trobar amb un arbitratge que 
va perjudicar tothom en targe_ 
L.es innecessàries , cosa que va 
ig protestar i em va expulsar 
de la banqueta i no en va tq- 
nir prou,que animant jo els 
meus jugadors em volia treure 
del camp de futbol,cosa que la 
Guàrdia Civil no va permetre 
ja que no existien causes.M'a 
grada cridar els meus jugadors 
perquè avui és molt necessàri 
que estiguin pendents sempre 
del que estan fent,però no em 
poso mai amb els àrbitres a no 
ser per una incorrecció amb el 
nostre Club.No m'agrada ser 
protagoniste,però si convé ho 
sóc sempre i quan hi hagi els 
punts en joc.L 'expulsió d'en 
Chacón a Bellavista va estar 
perquè ens emportàvem els dos 
punts,i «ense causes,per doble 
amonestació,però a l'anexe va 
posar que el va insultar,cosa

26 t e r r a


